
Zapis radneho zasedani AS FaVU VUT v Brne ze dne 3.10. 2012

pfitomni: Ondrej Homola, MgA. Tomas Hruza, Mgr. Jan Zalesak, Ph.D., BcA. David Vasina,
MgA. Tomas Medek, Tomas Pavlacky, Mgr. A. Lenka Klodova, Ph.D.,
MgA. Ludek Rathousky, akad. soch. Zdenek Zdafil,

omluveni: MgA. Tomas Hodbod', MgA. Filip Cenek

nepritomni:

hoste: Ing. Jan Krnac, MgA. Milan Houser

Program zasedani:
1. Schvaleni zapisu ze zasedani AS FaVU VUT v Brne ze dne 2. 7. 2012, Mgr. Zalesak, Ph.D.
2. Schvaleni programu zasedani AS FaVU VUT v Brne, Mgr. Zalesak, Ph.D.
3. Odstoupeni clena studentske komory AS FaVU MgA. Tomase Hodbode, doplneni uvolneneho mista

o dalsiho v poradi vzesleho z voleb do AS FaVU VUT v Brne ze dnu 24. a 25. 4. 2012, Mgr. Zalesak,
Ph.D.

4. Zprava o hospodafeni FaVU VUT v Brne, Ing. Krnac
5. System vyplaceni stipendii studentum dr. studijniho programu, MgA. Hruza, k jednani prizvani Ing.

Krnac a PhDr. Chamonikola, Ph.D.
6. Schvaleni upraveneho zneni dodatku c. 1 k Jednacimu radu UR FaVU VUT v Brne, predklada MgA.

Houser
7. Upravy Statutu FaVU VUT v Brne (nastaveni harmonogramu praci), Mgr. Zalesak, Ph.D.
8. Ruzne, Mgr. Jan Zalesak, Ph.D.

1. Schvaleni zapisu ze zasedani AS FaVU VUT v Brne ze dne 3. 9. 2012, Mgr. Zalesak, Ph.D.

Hlasovani: pro 7, proti 0, zdrzel se 1
Zapis schvalen beze zmen.

2. Schvaleni programu zasedani AS FaVU VUT v Brne, Mgr. Zalesak, Ph.D.

Hlasovani: pro 8, proti 0, zdrzel se 0
Program schvalen v navrzenem zneni.

Na jednanf se dostavil se akad. mal. Zdenek Zdaril.

3. Odstoupeni clena studentske komory AS FaVU MgA. Tomase Hodbode, doplneni uvolneneho mista o
dalsiho v poradi vzesleho z voleb do AS FaVU VUT v Brne ze dnu 24. a 25. 4. 2012, Mgr. Zalesak, Ph.D.

Po preruseni doktorandskeho studia MgA. Tomas Hodbod' ztratil status studenta FaVU VUT, tim padem
automaticky zanika jeho clenstvf v AS FaVU. 0 preruseni studia MgA. Tomas Hodbod' pisemne informoval
predsedu AS FaVU Mgr. Jana Zalesaka, Ph.D. Na uvolnene misto ve studentske komofe byla na zaklade
protokolu o volbach do AS FaVU VUT v Brne ze dnu 24. a 25. 5. 2012 oslovena prvni nahradnice, Marketa

Filipova.



Marketa Filipova je v soucasnosti na studijni stazi ve Spanelsku, v pisemne odpovedi ovsem misto ve
studentske komofe AS FaVU VUT v Brne pfijala a slib senators slozi na nejblizsim zasedani AS FaVL)
nasledujicim po jejim navratu ze staze.

Dostavili se tajemnik Ing. Jan Krnac a dekan FaVU MgA. Milan Houser

4. Zprava o hospodareni FaVU VUT v Brne, Ing. Krnac

Ing. Jan Krnac uvedl, ze zprava o hospodareni FaVU za 1. - 8. mesic roku 2012 byla jiz fesena minule, dale
informoval, ze zprava o hospodareni za 9. mesic bude pfedlozena a okomentovana, jakmile budou do
systemu nacteny mzdy.
MgA. Milan Houser sdelil, ze spolu s tajemnikem Ing. Krnacem navrhnou novou pfehlednejsi strukturu
rozpoctu, s niz AS FaVU seznami na jeho pfistim zasedani.

Na jednani se dostavila Mgr. Barbora Lungova.

5. System vyplaceni stipendii studentum dr. studijniho programu, MgA. Hruza, k jednani prizvani Ing.
Krnac a PhDr. Chamonikola, Ph.D.

Pfedseda AS FaVU Mgr. Jan Zalesak, Ph.D. seznamil senatory s vyzvou MgA. Tomase Hruzy, podle jehoz
zjisteni by se mela stipendia doktorandum vyplacet mesicne a nikoliv ctvrtletne jako doposud. PhDr, Kaliopi
Chamonikola, Ph.D., ktera se kvuli pracovniceste nemohla dostavit, pri navrhovani vyplat stipendii
respektuje stavajici uzus na FaVU.
Ing. Jan Krnac uvedl, ze penize pro doktorandy pfichazeji kvartalne, na ostatnich fakultach resi situaci
odcerpavanim financi z jinych zdroju, ktere se vzdy ctvrtletne dorovnavaji; uvedl, ze z jeho pohledu neni
problem vyplacet studentum doktorskeho studia stipendia kazdy mesic.
Die MgA. Milana Housera bude treba na tuto zmenu pamatovat v rozpoctu.
MgA. Tomas Hruza sdelil, ze na akademickem senatu VUT bylo jasne receno, ze pokud se na fakultach
stipendia doktorandum nevyplaceji mesicne, jedna se o pochybeni, dale uvedl, ze sami studenti DS o tuto
zmenu stoji, die Tomase Hruzy se jedna o otazku pro kolegium dekana.
MgA. Milan Houser sdelil, ze spolu s tajemnikem Ing. Krnacem zaridi ve shode s rozpoctem v nejblizsim
moznem terminu, aby se preslo na mesicni vyplaceni stipendii doktorandum.

Z jednani se vzdalil Ing. Jan Krnac.

6. Schvaleni upraveneho zneni dodatku c. 1 k Jednacimu fadu UR FaVU VUT v Brne, predklada MgA.
Houser

Pfedseda AS FaVU Mgr. Jan Zalesak, Ph.D. uvedl, ze na minulem jednani AS FaVU byl dodatek s upravou
formulace o korespondencnim hlasovani prijat do predkladaci Ihuty. Po konzultaci s vedoucim spravniho
oddeleni Mgr. Josefem Sobotkou byla pfedlozena uprava dodatku c. 1 k Jednacimu fadu UR FaVU VUT
v Brne doplnena o explicitni formulaci vylucujfci moznost vyuziti korespondencniho hlasovani pri tajnem
hlasovani. Aktualizovana verze upraveneho zneni zmineneho dodatku je pfilohou c. 1 tohoto zapisu.

Hlasovani o upravene verzi dodatku c. 1 k Jednacimu fadu UR FaVU VUT v Brne:
Pro 8, proti 0, zdrzel se 0
Dodatek schvalen.



MgA. Milan Houser uvedl, ze na Akademicky senat VUT bude zalezitost posunuta, jakmile budou
zkompletovany i dalsf zmeny pfipravovane ke schvaleni, konkretne zmeny ve statutu FaVU VUT v Brne.

7. Upravy Statutu FaVU VUT v Brne (nastaveni harmonogramu praci), Mgr. Zalesak, Ph.D.

Mgr. Jan Zalesak, PhD. sdelil, ze impuls ze strany senatora MgA. Filipa Cenka ohledne slozeni clenu Rady
studijniho programu, byl konzultovan s pravnim oddelenim, ktere potvrdilo jednoznacnost vykladu, ze cleny
RSP by meli byt vsichni vedouci atelieru, cimz vznika rozpor se soucasnym slozenim RSP, jez je sestavena z
vyberu pedagogu.
MgA. Milan Houser uvedl, ze RSP je slozena ze zastupcu vsech oboru na FaVU, bude proto navrzena zmena,
ktera upravi zneni statutu, jelikoz stavajici praxe fungovani RSP se osvedciia. Navrhovanych zmen ve statutu
FaVU VUT v Brne je ovsem vice, dojde tedy ke zmene celeho statutu.
Akad. mal. Zdenek Zdaril se dotazal, zda budou informace z jednani Rady studijniho programu nadale vsem
vedoucim zasilana elektronicky.
Die MgA. Milana Housera se zmeni pouze formalni zneni statutu, praxe zustane stejna.

8. Ruzne, Mgr. Jan Zalesak, Ph.D.

Mgr. Barbora Lungova informovala senatory o aktualnim stavu a problematice vyuky v anglickem jazyce,
uvedla, ze nynijsou vypsane predmety v anglickem jazyce obsazene po jednom studentu, zvazuje zavedeni
limitu pro otevfeni jednotlivych kurzu.
MgA. Ludek Rathousky seznamil senatory pro inspiraci se situaci na VSUP v Praze, kde pro zahranicni
studenty existuje samostatny atelier (Visual Arts), ktery zahrnuje vsechny obory VSUP, financne skolu
nezatezuje. Uvedl, ze podobny pfistup by mohl pozitivne ovlivnit vnimani FaVU z hlediska partnerskych
zahranicnich instituci.
Diskuze nad moznostmi integrace zahranicnich studentu: MgA. Ludek Rathousky uvedl, ze z jeho pohledu
nema trimesicni pobyt zahranicnich studentu velky vyznam, vetsi efekt ma die nej dlouhodobejsi studium s
koordinaci ze strany fakulty. Mgr. Barbora Lungova uvedla, ze na FaVU je akreditovane studium v anglickem
jazyce, do ktereho se nicmene dosud nikdo nepfihlasil.

9. Stanoveni termfnu pristiho zasedani AS FaVU VUT v Brne a pfedbezne stanoveni programu, Mgr.
Zalesak, Ph.D.

Termin pristiho zasedani AS FaVU stanoven na stredu 21.11. v 11 hodin, mistnost 405.

Hlasovani:
Pro 8, proti 0, zdrzel se 0
Termin schvalen.

Zapsala: MgA. Julie Kacerovska
Verifikoval: Mgr. Jan Zalesak, Ph.D.

V Brne, 8. 10, 2012


